



# KEMENTERIAN KEMAJUAN LUAR BANDAR DAN WILAYAH

## JABATAN KEMAJUAN MASYARAKAT

### KENYATAAN TAWARAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa daripada pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** di dalam bidang berkaitan dan pendaftaran masih lagi berkuat kuasa bagi tawaran seperti berikut :

BIL.	NO. RUJUKAN TENDER	JENIS TAWARAN	SYARAT PENYERTAAN TENDER	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT	TARIKH & WAKTU TENDER TUTUP
1.	T1/2017	Tender Bagi Menyedia, Membekal Dan Menghidang Makanan Bermasak Di Akademi Kemahiran KEMAS Seri Iskandar, Perak  (Terbuka kepada pembekal bertaraf Bumiputera Kementerian Kewangan)	040103  dan ePerolehan enabled	Taklimat : <b>26 April 2017 (Rabu)</b>  Lokasi Pendaftaran Taklimat : <b>Bilik Auditorium</b> <b>Bangunan Akademi Kemahiran KEMAS Seri Iskandar,</b> <b>Bandar Baru Seri Iskandar,</b> <b>32610 Seri Iskandar,</b> <b>Perak Darul Ridzuan</b>  Pendaftaran bermula jam 8.30 pagi sehingga 10.00 pagi  Taklimat bermula jam 11.00 pagi (Taklimat Adalah DIWAJIBKAN)  Harga Dokumen : Percuma	Dokumen Tender boleh diperolehi mulai <b>26 April 2017</b> melalui laman web ePerolehan dan akan ditutup pada <b>18 Mei 2017</b> jam <b>12.00</b> tengah hari

1. Tender ini akan dijalankan secara atas talian sistem ePerolehan.
2. **Taklimat Tender adalah DIWAJIBKAN** dan hanya pembekal yang hadir sahaja akan dipelawa dalam sistem ePerolehan. Petender yang hadir perlu mengemukakan **satu (1) salinan SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN** dalam kod bidang yang berkaitan dan **satu (1) salinan SIJIL PENDAFTARAN BUMIPUTERA** yang diluluskan oleh Kementerian Kewangan Malaysia.
3. Tender ini akan ditutup seperti dinyatakan di dalam jadual di atas. Dokumen Tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri, serta ditulis tajuk tender, nombor rujukan tender (contoh: No. Tender : T1/2017 (X03610201001700XX) dan No. Cadangan pembekal (contoh: Y036102010017XXX) di sebelah atas kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di alamat:

**JABATAN KEMAJUAN MASYARAKAT (KEMAS),  
KEMENTERIAN KEMAJUAN LUAR BANDAR DAN WILAYAH,  
ARAS 7, NO. 47, PERSIARAN PERDANA, PRESINT 4,  
PUSAT PENTADBIRAN KERAJAAN PERSEKUTUAN, 62100 PUTRAJAYA  
(U/P: BAHAGIAN PEROLEHAN)**

sebelum tarikh tender ditutup. Tender yang dihantar melalui pos hendaklah melalui pos berdaftar dan sampai **sebelum / pada** waktu yang telah ditetapkan.

4. Dokumen Tender yang **lewat** diterima dan yang tidak mempunyai nombor rujukan ePerolehan pada sampul surat dokumen tender **tidak akan dipertimbangkan**.
5. Setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan hanya sekali bayaran (*one-time payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan pada kadar sebanyak 0.8% dengan had maksimum RM9,600.00 bagi transaksi yang bernilai RM1.2 juta atau lebih; atau
6. Setiap transaksi bagi kontrak yang melibatkan beberapa kali pembayaran (*multiple payment*) melalui sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan pada kadar sebanyak 0.4% dengan had maksimum RM4,800.00 bagi pesanan yang bernilai RM1.2 juta atau lebih